



S-OIL Corporation

S-OIL Bldg., 192, Baekbeom-ro, Mapo-gu, Seoul, 121-805, Korea
(Seoul Mapo P.O.BOX 87)
Phone : 82-2-3772-5151 Fax : 82-2-786-4030

CERTIFICATE FOR DISTRIBUTORSHIP

S-OIL BRAND, "S-OIL SEVEN", "S-OIL DRAGON" & "S-OIL LUBRICANTS"

S-OIL CORPORATION, incorporated and registered under the law of the Republic of Korea, hereby certifies that "WIN KZ" is authorized distributor of S-OIL BRAND, "S-OIL SEVEN", "DRAGON" & "S-OIL LUBRICANTS" of automotive, industrial lubricants and greases in the Republic of Kazakhstan.

This certificate shall become effective from January 1st 2017 and continue to 31st Dec 2017 and shall be extended for one (1) year period after initial one year with agreement of both parties.

January 1st 2017

A handwritten signature in blue ink that reads "K.S. Lee".

K.S. LEE / Deputy General Manager
Lubricants Department, Lube Division
S-OIL CORPORATION

Корпорация S-OIL

Головной офис S-OIL, 192, Бакбеом-ро, Мапо-гу, Сеул, 121-805, Южная Корея
(Сеул Мапо п/я 87)

Контакты: 82-2-3772-5151 Факс: 82-2-786-4030

СЕРТИФИКАТ ДИСТРИБЬЮТОРСТВА

ТОРГОВАЯ МАРКА «S-OIL DRAGON» и «S-OIL SEVEN»

S-OIL CORPORATION, созданный и зарегистрированный в соответствии с законодательством Республики Кореи, настоящим удостоверяет, что "WIN KZ" является официальным дистрибьютором торговой марки «S-OIL DRAGON» и «S-OIL SEVEN» автомобильных и промышленных смазочных материалов в Республике Казахстан.

Этот сертификат действителен с 1 января 2017 года по 31 декабря 2017 года и может быть автоматически продлен на один (1) год после окончания первого года с согласия обеих сторон.

1 января, 2017 г.

K.S.LEE/ Заместитель генерального директора
Отдел смазочных материалов,
Подразделение смазочных материалов
КОРПОРАЦИЯ S-OIL

